ABS Quality Evaluations

Certificate Of Conformance

This is to certify that the Quality Management System of:

INOVAN (CHANGZHOU) Contact Technology Co., Ltd. South Side of Factory Building 1, Fengxiang Industrial Park, No.31 Fengxiang Road, Wujin National High-tech Industrial Development Zone, Changzhou City, Jiangsu Province 213164 People's Republic of China

has been assessed by ABS Quality Evaluations, Inc. and found to be in conformance with the requirements set forth by:

IATF 16949:2016

The Quality Management System is applicable to:

MANUFACTURE OF STAMPING PARTS OF ELECTRONIC COMPONENTS **EXCLUDING PRODUCT DESIGN - IATF 16949:2016 CLAUSE 8.3**

Certificate No:

62668 Effective Date: 29 August 2021

Expiration Date: 28 August 2024 Revision Date: 29 August 2021

IATF No: 0420598

Dominic Townsend, President





Validity of this certificate is based on the successful completion of the periodic surveillance audits of the management system defined by the above scope and is contingent upon prompt, written notification to ABS Quality Evaluations, Inc. of significant changes to the management system or components thereof.

ABS Quality Evaluations

符合性证书

兹证明以下组织的质量管理体系

仪诺万(常州)连接技术有限公司

中华人民共和国
江苏省常州市

武进国家高新技术产业开发区凤翔路31号

凤翔工业园1号厂房南半侧 邮编: 213164

已经过美国船级社质量评估有限公司的审核并符合标准:

IATF 16949:2016

质量管理体系适用范围如下:

电子元件的冲压件的制造 删减 IATF 16949:2016 8.3 条款-产品设计

证书编号:

62668

生效日期:

2021年08月29日

到期日期:

2024年08月28日

修订日期:

2021年08月29日

IATF 编号:

0420598

1) aminic

Jornson

总裁 Dominic Townsend





获证组织必须定期接受上述范围的管理体系监督审核并经审核合格此证书方继续有效 证书有效性同时基于获证组织及时书面通知美国船级社质量评估有限公司其全部或部分管理体系的重大变化